
 

 

Formandens beretning - 2021 

Sommerfest - 2019 

Vedtog at holde sommerfest. Valgte at aflyse grundet for få tilmeldinger.  

Julearrangement - 2019 

Næste gang vi mødtes var til Julearrangementet i formandens carport. Mellem 10 og 15 beboere mødte op 

for at ønske hinanden god jul.  

Generalforsamling - 2020 

Indkaldelser var sendt ud, lokale var booket – men så blev vi ramt af Corona. Bestyrelsen valgte at aflyse. 

Manglende gadebelysning - 2020 

Sidst i 2020 blev vi ramt af manglende gadebelysning af flere omgange i forbindelse med at kommunen 

skiftede leverandør. Det var meget svært at finde nogen der ville tage ansvar og jeg var i dialog med både 

SEAS, Ørsted og Verdo der ikke rigtig vidste hvem der gjorde hvad. Til sidst kontakte jeg kommunen og de 

hjalp med at få styr på det. 

Fibernet - 2021 

Besked fra TDC om at vi gratis kunne få indlagt fibernet – 55 meldte sig til. Det så så nemt ud på papiret – 

men det viste sig at være en større opgave end som så. Planen var at grave et hul i affalten uden for hvert 

hus og skyde fibre ind – men det viste sig at vores veje er fyldt med gamle rør – så projektet blev et lidt 

andet. Der har været huller i vejen, salt på græsplæner da der var frost og en masse andre problemer. Og vi 

er stadig ikke oppe at køre. Mange har efterlyst information fra bestyrelsen – men TDC har valgt at køre 

dette som individuelle løsninger – så som grundejerforening har vi ikke været involveret. (Christian status 

på vejene). 

Regnvandsbrønde – 2020 og 2021 

Der har været problemer flere steder med regnvandsbrønde og manglende afledning ved 

voldsomme regnskyl. Sidste år fik vi spulet dem – men det havde ikke den store effekt. 

Problemerne fortsatte og enkelte huse har været ramt af ’oversvømmelser’ ved voldsomme 

regnskyl. Jens vil opdatere på dette under ’budget’.  

Andet 

Udlån af porcelæn, henvendelser vedr. Byggeri og vedligehold etc.  

 


